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Ad. 1.: Godkendelse af dagsorden  

Dagsordenen blev godkendt. Rasmus ønsker et nyt punkt Rokade og renovering drøftet under 

eventuelt.  

 

Ad. 2.: Godkendelse af referat fra mødet d. 9. maj 2012 
Godkendt. 

 

Ad. 3.: Meddelelser  
a. Institutleder: 

Rasmus vil udsende et nyhedsbrev inden jul. Hvor nye medarbejdere vil blive nævnt. 

Der vil ske en ændring i fordeling af STÅ-midlerne fremover. Pt. bliver midlerne fordelt 

pr. studerende, hvorimod det fremover vil være pr. STÅ. Forventningen er, at der skal 

være 0,8 STÅ pr. studerende. Sociologiuddannelsen ligger på 0,92 STÅ, hvilket vil 

generere 500 ekstra timer, Socialrådgiveruddannelsen ligger også over de 0,8 STÅ. 

Kandidatuddannelsen ligger på 0,5 STÅ pr. studerende, hvilket vil betyde, at uddannelsen 

vil miste ca. 2.000 timer.  



 

 Side 2 af 2 

Hvornår dette bliver indført, vides ikke. Dog har Institutlederen bedt dekanatet om, at der 

bliver en overgangsfase, således at kandidatuddannelsen har mulighed for at lave nogle 

ændringer for at få deres økonomi til at hænge samme.  

Denne problemstilling bliver taget op både på studierne og i skoleregi. 

Fremover kan Instituttet ikke støtte med lige så mange midler til dannelse af 

forskningsnetværk - både nationalt og internationalt i 2013, som de gjorde i 2012. Dog vil 

Instituttet fortsætte støtte med midler til oversættelse, sprogvask og hvis det koster noget 

at publicere i bestemte tidsskrifter.  

 

b. Sekretariat  

Janni Rom Jensen er blevet ansat som sekretær i institutsekretariatet. 

Marianne og Rasmus orienterede om økonomien. Pr. 1. januar vil oversigten indeholde et 

punkt omhandlende Sydhavnen, således det kan ses, hvad det koster at have afdelingen i 

Sydhavnen. 

 

c. Akademisk Råd  

Marianne og Janne kunne ikke deltage i sidste møde.  

 

d. Andre  

Marianne ønsker fremover tilsendt en kopi af bevillingerne til Ph.d.-kurser.  

 

Ad. 4.: Strategi, handle- og stillingsplan  

Handleplanerne blev gennemgået, og de rettelser/tilføjelser, som udvalget kom med, vil Rasmus og 

Johanne tage til efterretning. Handlerplanerne vil fremover være at finde på instituttets intranet. 

Stillingsplanen blev kort gennemgået. 

 

Ad. 5.: Præsentation af instituttets nye hjemmeside 

Johanne præsenterede instituttets nye layout til hjemmesiden/intranettet. Layoutet blev godkendt, og 

planen er, at hjemmesiden og intranettet er oppe at køre inden jul. 

 

Ad. 6.: Evaluering af institutseminaret 

 Udvalget har kun hørt positive ting om seminariet blandt medarbejderne. Medarbejderne var 

specielt glade for, at der var stor vægt på det sociale.  

 Arno Viktor Nielsen var en god foredragsholder. 

 Fint med præsentation af TAP-gruppen og nogle Ph.d.-studerende. 

 Alle synes, at bowling om aftenen havde været en god idé. 

 Skallerup Klit er et godt sted at afholde institutseminar en anden gang. 

 

Ad. 7: Vedtagelse af mødeplan for år 2013 

Mødedatoerne i år 2013 vil blive 6. februar, 24. april, 2. oktober og 4. december. 

 

Ad. 8: Eventuelt 

Fra efteråret 2013 vil Instituttet råde over hele Kroghstræde 6. Dette medfører en renovering af 

bygningen samt en rokade af medarbejderne og de studerende. Hvordan medarbejderne og de 

studerende skal fordeles er endnu ikke fastlagt. Der bliver nedsat et renoveringsudvalg, som vil 

bestå af Institutlederen, repræsentation fra VIP-siden, TAP-siden og de studerende. Planen er, at 

første møde i dette udvalg vil blive afholdt i januar 2013. Der vil være mulighed for at gøre brug af 

de arkitekter, som har været med til at renovere Fibigerområdet. 

 

Marianne Morell & Johanne Kær Berg, referenter.  


